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Protokoll fört vid årsmöte med jakträttsinnehavarna i Brantelids m fl byars 
älgjaktsområde i bråthults bygdegård, fredagen den 3 mars 2023.  
  
§1.       Årsmötets öppnande. 

Vice ordföranden Kalle Johansson hälsade alla välkomna och gav förslag på ordförande för 
mötet.  
 

.  
§2.       Ordförande för årsmötet. 

Till ordförande för årsmötet valdes Bengt Jönsson, han tackade för uppdraget och hälsade 
alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
 

 
§3.       Sekreterare för årsmötet. 
        Till sekreterare valdes Louise Thorselius. 
 
 
§4.   Justeringsman. 
        Till justeringsman för protokollet jämte ordföranden valdes Lars-Göran Eriksson.  
 
 
§5.   Mötets utlysande. 

Kallelse på mail 2,5 vecka innan. Samt samtal till dem som inte har mail. Kallelsen blev 
godkänd av mötesdeltagarna.  
 

 
§6.       Fastställande av röstlängd. 

Det finns en uppdaterad areal o jakträtts innehavarlista, 8 st inlämnade fullmakter. Vi har 23 
st röster (av 43 st). Det konstaterades att samtliga närvarande var röstberättigade.  
 

 
§7.       Fastställande av dagordning. 

Dagordningen skickades ut via mail den 28 februari och godkändes av mötet.   
 
Inga motioner är inlämnade. 
 

 
§8.  Styrelsens verksamhetsberättelse. 

Under sommaren gjorde markägarna inventering av våra torn och arbetsdagarna    
planerades utefter den.  
Jaktlaget har haft två välbesökta arbetsdagar, första arbetsdagen byggdes 6 torn. 

Andra arbetsdagen kördes de nya tornen ut, torn flyttades och vi snitslade.  

I augusti hade vi en eftermiddag på skjutbanan i Åbogen där det gavs tillfälle att skjuta 
högviltsdekalen som är kravet för att vara med och jaga vilket var välbesökt i år.  

Vi har jagat vid 13 tillfällen (10, 11,12 okt. 29 - 30 okt. 3 - 4 dec, 10 dec, 7 - 8 jan, 22 jan 
och 27 - 29 jan) uppslutningen var som vanligt god början men under senhösten och 
vintern har det varit betydligt färre. Avskjutningen har gått mycket för vuxna då vi sköt alla 
vuxna de tre första dagarna men kalvjakten har inte gått bra då vi endast skjutit en kalv.  

Clas har hittat två döda kor, den som var hos Hans tidigare i somras (8 år) och en vid pass 
7 (15-20år gammal).  

En tjur sköts första dagen av Tobias Jönsson, även Otto Björnsson sköt en tjur och Börje 
Olofsson sköt en kviga och Claes Gustavsson en kalv.  

Styrelsen har haft 6 protokollförda möten under året.  
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Styrelsen vill tacka samtliga jaktdeltagare för det gånga året och hoppas att nästa ska bli 
minst lika bra.  

 
§9.       Kassörens redovisning 

Camilla Falck redogjorde för 2022 års utgifter och inkomst. Inkomsterna har varit 32 340kr 
och utgifter 35 036 kr. Vi har därmed 19 358 kr kvar i kassan.  
 
 

§10.   Revisorernas berättelse. 
        Börje Olofsson hade upprättat en revisionsberättelse som lästes upp. Av berättelsen     
        framgick att räkenskaperna var väl förda och utan anmärkningar. Börje rekommenderade  
        årsmötet att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för 2023.          
 
 
§11.   Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen det gångna räkenskapsåret. 
        Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna året. 
 
 
§12.   Beslut om kassabehållning 
         Årsmötet beslöt att godkänna årsredovisningen och fastställde resultaträkning för 2022.            
         19 358 kr överförs till detta års verksamhet.  
 
 
§13.   Val av ordförande för en tid av 1 år. 
         Till ordförande valdes Göran Björnsson (omval)  
 
 
§14.   Val av jaktledare för en tid av 2 år.  
         Till jaktledare valdes Göran Björnsson (nyval) 
 
 
§15.   Val av 2 styrelseledamöter för en tid av 2 år. 
         Till ordinarie styrelseledamöter valdes Greger (nyval) och 
         Clas Gustavsson (omval). 
 
 
§16.   Val av 1 styrelsesuppleant för en tid av 2 år. 
         Till styrelsesuppleant valdes Dennis Johansson (nyval) 
 
 
§17.   Val av revisorssuppleant för en tid av 2 år.  
         Till revisorssuppleant valdes Börje Olofsson (omval)  
 
 
§18.   Val av ombud till Viljans ÄSO,s Årsmöte. 

Mötet blir troligen i sista halvan av april. Till ombud valdes Sven-Johan Bengtsson, Kalle      
Johansson, Simon Cederqvist, Dennis Johansson (nyval) samt suppleant Greger Jansson 
(omval). 

 
        Det i ÄSO:t skjutits 11 av 35 tjurar + att 2 blev avlivade. 
        4 hondjur av 23 + 4 självdöda. 
        19 kalvar av 74. 
        Detta efter 1 år! (Tendens att det hittats fler hondjur än tidigare som är fallvilt)  
 
§19.   Val av valberedning en ledamot på 3 år. 
        Vi har rullande valberedning. Till valberedningen valdes Börje Olofsson (omval) 
        Valberedningen består således av Börje Olofsson (3 år kvar), Göran Svensson (2 år kvar).  
        Bo Johansson (1 år kvar, sammankallande)  
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§20.   Fråga om anslutning eller utträde av markområde 
        Inga utträden eller inträden av mark har inkommit.  
 
 
§21.   Information om jaktens utövande. 
        Styrelsens förslag: Jaktpremiär söndagen 8 oktober men vi jagar måndag, tisdag, 
        onsdag 9, 10 och 11 oktober + lördag och söndag 28 och 29 oktober + söndagarna 
        19 november och 10 december.  
        Mötet godkänner förslaget.  

Mötesdeltagare vill att styrelsen tar med sig frågan om hur vi ska lyckas med kalvjakten 
framöver. Vilka åtgärder behövs?   
 
Styrelsen bör även tänka till hur vi ska styra avskjutningen och skjuta tillräckligt med kalvar.          
Ett förslag är att inte skjuta hondjur utan bara kalvar och tjurar – detta ska lyftas till 
kretsnivå. Kanske endast skjuta två vuxna detta år så vi kommer i balans?  

 
Styckning fortsätter som 2022 med Henrik Åhman som styckare och vi hänger i Mikaels   
kylrum.  

 
         
§22.   Information om beslutade arbetsdagar. 

 Styrelsens förslag: Lördag den 26 augusti och 23 september.  
Älgbanan bokad söndagen 27 augusti. Möjlighet att skjuta upp för Högviltsdekalen som är 
obligatoriskt för att få jaga. 

 
 Inventering av torn- Utförs av markägare/jakträttsinnehavare och ska vara klart  
1 augusti. 
 
 Spillinventering-Ska den utföras som tidigare. Spillinventeringen ska vara klar 30 april. 
 
 

§23.   Fördelning av älgkött samt filéer  
          Beslut om att fortsätta ”som vanligt”. Kött & Filélistor kommer att uppdateras på hemsidan.  

 
 

§24.   Viltvård 
Saltstenar (30st) beställdes till påsk av Sven-Johan dessa kan hämtas och ställas ut, det 
finns några kvar. (1sten / 50hk.)  

 
 

§25.   Fastställande av avgifter 
Arealsavgift oförändrad 10kr/hk, samt 500kr för dem som inte närvarar på någon av   
arbetsdagarna men är med och jagar de tre första dagarna.  
 
Vidare 0 kr i böter vid eventuella felskjutningar. Godkänds av årsmötet.  
 

 
§26.       Övriga frågor 

Lodjursjakten! Jakten är igång. Vi behöver spårsnö eller synobs för att vi ska utlysa jakt i 
området.  
 
Vi behöver se över stadgarna. De är genomgångna senast 2015. Justeringen som 
gjordes 2017 har aldrig blivit inskrivet. Exempelvis nedan punkter: 
 
Förtydliga 20 ha – 50 ha. Inte lägga ihop flera områden för att få ihop tillräckligt med 
mark? Hyra ut jakt i 2:a hand?  
Förslag att en arbetsgrupp sätter ihop ett nytt förslag på stadgarna.  
Bengt och Bosse blev valda till detta.  
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WeHunt kan kanske ersätta hemsidan– Styrelsen får i uppdrag att kolla om man kanske   
kan ha digitala dokument i Whats up. Vi kanske kan använda hemsidan och WeHunt 
parallellt detta år för att se att det funderar bra.  
 
Mötesdeltagarna var överens om att fikan till detta möte kan bekostas på nästa års kassa.  

 
 
§27.   Mötet avslutas 
        Mötesordföranden tackade mötesdeltagarna för förtroendet och förklarade årsmötet avslutat.  
 
 
 
 
        Bengt Jönsson  Louise Thorselius Lars-Göran Eriksson 
        Mötesordförande   Sekreterare  Justeringsman 
 
 
         ______________  ________________ __________________ 


